
Interpelacja Nr 166 
z dn. 28 czerwca 2017 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie oznakowania przejścia na ulicy Lubelskiej na wysokości 
ulicy Berka Joselewicza 

              
Pan 
Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

Rada Samorządu Osiedla Kamionek zwraca się ponownie z uprzejmą prośbą o 

rozważenie wyznaczenia pasów dla pieszych na ulicy Lubelskiej na wysokości ulicy 

Berka Joselewicza. Jest to ciąg przemierzany bardzo często przez pieszych, (coraz 

częściej wraz z zasiedlaniem Soho Factory), będąc najkrótszą drogą do parafii oo. 

Pallotynów przy ul. Skaryszewskiej. Nadmieniamy, że jest tam możliwość przejazdu, 

natomiast nie ma tam w ogóle przejścia, które jest stanowczo potrzebne, ponieważ 

ruch pieszy i tak się tam odbywa, piesi nie nadkładają drogi w stronę dworca PKS. 

Brak oznakowania przejścia dla pieszych stwarza niebezpieczeństwo, zwłaszcza dla 

osób z trudnościami w poruszaniu się. Taką interpelację – nr 118 wystosowaliśmy z 

inicjatywy Janusza Piskorskiego 5 lipca 2016 roku, ale nie doczekaliśmy się opinii 

ZDM w tej sprawie.  

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 


